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Opština  Bar  predstavila  je,
na  današnjoj  press
konferenciji, glavni projekat
Skloništa  za  napuštene
životinje  sa  pratećom
infrastrukturom  za  koji  je
raspisan tender
Ovo je značajan kapitalni projekat lokalne uprave koji će na
najkvalitetniji, moderan i savremen način ponuditi rješenje za
problem  napuštenih  životinja,  u  prvom  redu  uličnih  pasa,
adekvatno zbrinjavajući životinje a građanima omogućiti veću
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sigurnost i udobnost u gradu.
Darinka  Martinović  Milošević,  pomoćnica  sekretara
Sekretarijata za uređenje prostora kazala je da je bio poseban
izazov izabrati lokaciju za azil, što je najviše doprinijelo
trajanju postupka, te da je izabrana najbolja lokacija na
Kufinu dovoljno udaljena od naseljenih mjesta. Navedeno je da
su zadovoljeni svi zahtjevi struke, zakona ali i civilnog
sektora  kako  bi  životinje  dobile  odgovarajuću  njegu  i
smještaj.  Ona  je  kazala  da  je  vrijednost  tendera  za  azil
470.000 eura a da će se pristigle ponude otvarati 26.11. ove
godine nakon čega će se vrednovati i krenuti u dalji postupak.
“Nakon završetka tendera i izbora izvođača radova, rok za
izgradnju je 150 radnih dana pa vjerujemo da je moguće da
Sklonište bude završeno do sljedećeg ljeta.”, kazala je ona.
Na presu je poručeno da je ovo jedinstven centar koji će
posjedovati samo Opština Bar, te da ovo ne treba da bude
mjesto mučenja za životinje već da će biti mjesto gdje će se
one sterilisati, liječiti i voditi se briga o njima, nakon
čega  će  biti  moguće  i  udomiti  te  životinje.  Ovo  će  biti
svojevrsni edukativni centar u kojem će se građani informisati
i učiti o dobrom odnosu prema životinjama.
Ivana  Dobrković,  glavni  inženjer  projektantske  firme
“Basketing” navela je da je projekat bio veoma zahtjevan i da
su nastojali da bude reprezentativan i uklopljen u ambijent
jer je to prvi objekat sa kojim se susrijećemo prilikom ulaska
na teritoriju Opštine Bar. “Od oko 6000 kvadratnih metara
iskoristili smo samo oko 2500, jer smo želejli da ostavimo
netaknutu  prirodu  u  okolini  samog  Skloništa  u  čemu  smo  i
uspjeli. Tokom radova neće biti posječeno nijedno drvo, čak
smo dodatno ozelenili ovaj prostor novim sadnicama.” poručila
je Dobrković, Ona je objasnila da će azil sadržati od 75 do
100  mjesta  i  grupni  i  izolovani  smještaj  za  životinje,
ambulantu,  kuhinju,  grobnu  jamu  kao  i  otvoreni  atrijum  u
centru koji će služiti za prijem i za druženje sa životinjama
te edukaciju posjetilaca.
Marko Brnjada, direktor „Lovstvo“ d.o.o. poručio je da Bar kao
savremena  i  moderna  Opština  ponudio  savremeno  i  moderno



rješenje i najbolji model za sklonište. On je rekao da je cilj
smanjiti populaciju potencijalno agresivnih pasa na ulicama a
time i smanjiti broj potencijalnih ujeda ali i povesti brigu o
zdravlju svakog od tih pasa. “Mi smo i do sada ulične pse
liječili, čistili od parazita i vakcinisali te većina njih
kasnije udomljena”, kazao je Brnjada. On je dodao da preduzeće
ima  kapacitete  da  za  početak  preuzme  zadatke  brige  o
životinjama u azilu te da će biti potrebno angažovati dodatne
veterinare koji će brinuti o njihovom zdravlju.
Predstavnica civilnog sektora, NVO “Šapice”, Milica Leković,
zahvalila  se  “Lovstvu”  na  svemu  što  radi  u  smislu
sterilizacije  uličnih  pasa,  njih  čak  oko  70  koji  su  bili
prepoznati kao agresivni, te daljem liječenju i eventualnom
udomljavanju tih pasa. Ona je kazala da će vlasnici koji ne
žele pse umjesto na ulici od sada trebati da ostavljaju u
skloništu te da će to biti mjesto na kojem će moći da se udome
zdravi i sterilisani psi. Posebno se zahvalila predsjedniku
Opštine  Dušanu  Raičeviću  koji  je  omogućio  da  se,  kako  je
kazala, “ostvari san svih koji su brinuli o životinjama”, kao
i Radomiru Novakoviću koji se zalagao za ovo rješenje.



Obavještenje
U okviru projekta FORTITUDE (Interreg HR-BA-ME), Kancelarija
za  upravljanje  projektima  objavljuje  nabavku   produkcijske
opreme u skladu sa procedurama propisanim od strane Evropske
komisije
(https://wikis.ec.europa.eu/display/ExactExternalWiki/ePRAG)
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Predsjednik Opštine Bar Dušan
Raičević  primio  je  mlade
karatiste  iz  Bara,  šampione
sa  Balkanskog  prvenstva  u
Poreču
Tradicionalni  prijem  za  karatiste  Raičević  je  organizovao
nakon povratka mladih sportista sa ovog takmičenja na kojem je
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učestvovali  10  država  i  gotovo  900  takmičara,  a  u  okviru
karate reprezentacije Crne Gore učestvovalo je 15 takmičara
karate kluba “Bar”.

Oni  su  ostvarili  zapažene  rezultate  i  osvojili  čak  osam
medalja, dvije zlatne četiri srebrne i dvije bronzane koje su
donijeli u Bar.

Predsjednik Opštine čestitao je šampionima, istakavši da je
ovaj uspjeh još jedan dokaz vrijednog i predanog rada članova
i trenera Karate kluba “Bar”, čije aktivnosti lokalna uprava
prepoznaje i podržava. “Ove medalje, zaslužene vašim radom i
predanošću sportu, nagrada su i vašim roditeljima i njihovoj
podršci koju vam pružaju.”-poručio je Raičević i dodao: “U
odgoju djece značajan je uticaj sportskih aktivnosti, a to
Karate  klub  “Bar”  itekako  prepoznaje  već  duže  vrijeme,
iznjedrivši  ne  samo  brojne  šampione,  već  i  dobre,  mlade
ljude.”

U pojedinačnim nastupima u borbama zlatne medalje osvojili su
Arijan Aljošević borbe i Andrija Kosović, bronzanu medalju
osvojila je Vasilisa Bujić.

U pojedinačnim nastupima u katama srebrnu medalju osvojio je
Aleksa Šćekić a bronzanu Benjamin Aljošević.

U  ekipnim  nastupima  naši  takmičari  su  osvojili  3  srebrne
medalje i to ženski kata tim u sastavu : Hana Lukolić,Staša
Petranović i Ksenija Knežević i muški kata tim u sastavu :
Aleksa Šćekić, Aleksa Barjaktarović i Hamed Erović dok su
muški kata tim činili seniori Vladimir Mijač,Arijan Kočan i
Kenan Nikočević.



Treneri  karate  kluba  Bar  koji  su  zaduženi  za  selekciju  i
treniranje ovih takmičara su Dušica Jovetić, Edina Paljević,
Jozo Dabović, Goran Perčobić, Stefan Gojčević, Tomislav Stević
i  Almir  Cecunjanin.  Oni  su  iskazali  zadovoljstvo  ovakvim
uspjesima svojeg tima na ovom, veoma zahtjevnom, takmičenju,
ali i podrškom koji im pruža Opština Bar.
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najboljeg idejnog rješenja za
oilimpijski bazen u Baru
Opština Bar priprema raspis nacionalnog konkursa za idejno
arhitektonsko  rješenje  zatvorenog  olimpijskog  bazena  sa
pratećim sadržajima u Baru, a Odluku o raspisivanju donio je
danas predsjednik Opštine Dušan Raičević. Planirani konkursni
fond koji se obezbjeđuje iz Budžeta Opštine Bar iznosi 35.000
eura.

Ovaj konkurs samo je prvi korak ka ispunjenju višedecenijske
želje i potrebe građana da se građanima obezbijede uslovi i
infrastruktura za aktivno bavljenje sportovima na vodi, a Baru
pruži novi kvalitet svakodnevnog života.

Odlukom je imenovan i žiri koji će vrijednovati pristigla
arhitektonska  rješenja.  Žiri  čine,  kao  predstavnici
raspisivača  Igor  Milošević  glavni  gradski  arhitekta  kao
predsjednik žirija i Suzana Crnovršanin inženjer arhitekture,
kao i dr Duško Lučić profesor Građevinskog fakulteta, Novica
Mitrović  predsjednik  Strukovne  komore  arhitekata  u
Inženjerskoj komori te Miloš Mračević član Upravnog odbora
Vaterpolo i plivačkog saveza.

Konkurs će biti otvoren od 15. novembra 2021. do 25. januara
2022. godine.

Zatvoreni bazen sa pratećim sadržajima gradiće se u zahvatu
DUP Topolica III, na UP 5, blok 4 zona B u neposrednoj blizini
sportske dvorane “Topolica”, i na taj način će činiti dio
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sportskog  kompleksa  po  kojem  je  grad  Bar  prepoznat  i
atraktivan,  posebno  za  sportski  turizam.

Osnovni  cilj  ovog  konkursa  jeste  izbor  najboljeg  idejnog
arhitektonskog  rješenja  zatvorenog  olimpijskog  bazena  sa
pratećim sadržajima u skladu sa osnovnim smjernicama koje su
propisane  u  konkursnom  zadatku  i  propisane  urbanističko
tehničkim uslovima. Podsjećamo da je kapitalnim budžetom za
2021. godinu Vlade Crne Gore ranije opredijelila 10.000 eura
za izradu projekte dokumentacije budućeg olimpijskog bazena u
Baru.
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Raičević  primio  delegaciju
albanskog  ratnog  broda:
Dijelimo  zajedničke
vrijednosti  i  unapređujemo
život građana
Predsjednik  Opštine  Bar  Dušan  Raičević  primio  je  danas
delegaciju broda BUTRINTI P-134 ratne mornarice Albanije koji
od danas do 28.10. boravi u barskoj luci u posjeti Mornarici
Vojske Crne Gore.

On  je  razgovarao  sa  komandantom  broda,  kapetanom  korvete
Altinom Licajem i njegovim saradnicima. Raičević je kazao kako
članstvo u NATO naše dvije države jeste garant bezbijednosti
na  ovim  prostorima  ali  i  mogućnost  za  jačanje  međusobne
saradnje.

„Kao dio ove alijanse mi dijelimo zajedničke vrijednosti, a
udruženim naporima možemo dostići evropski standard za naša
društva  i  unapređenje  životnih  politika  za  sve  građane.“
poručio je predsjednik Opštine. On je dodao kako je najveća
vrijednost  Bara  što  je  to  mjesto  na  kojem  je  utemeljen
multikulturalizam i u kojem skladno vjekovima žive svi narodi
i religije.

Gosti  sa  broda  albanske  ratne  mornarice  koji  po  prvi  put
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borave u Baru iskazali su svoje oduševljenje ljepotama grada i
njegovim kulturno-istorijskim nasljeđem uz želju da ovo ne
bude posljednja posjeta našem gradu.

Predsjednik je naglasio kako Crna Gora i Albanija sprovode
zajedničke  projekte  prekogranične  saradnje  a  da  je
najznačajniji projekat izgradnje i otvaranja novog graničnog
prelaza Ckla-Zogaj koji će dodatno zbližiti dvije države i
olakšati komunikaciju i privrednu djelatnost mještanima.

Opština Bar tradicionalno je domaćin brodovima prijateljskih
država koji redovno uplovljavaju u barsku luku te na taj način
jača biletaralnu saradnju ali i dobar imidž i grada i države u
međunarodnim odnosima, naročito u alijansi NATO država.




